
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 8. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 436
Er ministeren enig i, at der er et særligt problem med matematikfagligheden, når niveauet 
for at eleverne kan bestå er sænket fra 40% til 20,5% igennem de seneste år. Og at dette 
er alvorligt? Og at særligt ændringen fra 2018-19 er markant?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katarina Ammitzbøll (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katarina.Ammitzboll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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